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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora vízigénye lesz a tervezett nyíregyházi 
gyárnak a teljes tervezett kapacitását figyelembe véve? Milyen forrásokból tervezik ezt 
megvalósítani?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szinte  már meg sem lepődünk azon,  hogy ismét  az érintett  lakosok bevonása,  előzetes  érdemi
társadalmi egyeztetés nélkül  terveznek akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó újabb nagyberuházást
megvalósítani Nyíregyházán a kínai Sunwoda Electronics céggel. Mindezt úgy, hogy februárban a
közmeghallgatáson még tagadták, hogy újabb akkumulátoripari beruházás érkezne a városba.

Arra kérjük Miniszter Urat, hogy a következő kérdésre válaszoljon, bízva benne, hogyha már a
lakossági  tájékoztatás  elmaradt,  legalább  alapos  stratégiai  tervezés  előzte  meg  a  megállapodás
aláírását:

-          Mekkora  vízigénye  lesz  a  tervezett  nyíregyházi  gyárnak  a  teljes  tervezett  kapacitását
figyelembe véve? Milyen forrásokból tervezik ezt megvalósítani?

 

Segítő együttműködését előre is köszönjük.

Budapest, 2023. július 27.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté

Keresztes László Lóránt

(LMP)
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